

《单词百科:grandiose是什么意思?grandiose怎么发音?grandiose的解释和用法》

英语单词grandiose是什么意思?grandiose怎么读?grandiose怎么发音?简答网为您整理了grandiose的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



grandiose怎么读

grandiose的读音:[' grændi ə ʊ s]

grandiose的意思

1、adj.宏伟的;浮夸的;壮阔;沾沾自喜;

grandiose的近义词

1、**adorned** adj.[计]被修饰的;

2、**ambitious** adj.有雄心的;有野心的;费力的;耗资的;

- 3、**complex** adj. 复杂的; 复合的;
- 4、**elaborate** vi. 详尽说明; 变得复杂;
- 5、**exaggerated** adj. 夸大的, 言过其实的; 过大的, 逾常的;

grandiose 的双语例句

- 1、She attacked her colleagues for indulging in "grandiose and grandiloquent language".
她抨击同事“言辞浮夸做作”。
- 2、Antarctica has always inspired grandiose schemes.
南极洲总是激发人们的宏伟设想。
- 3、Have grandiose aims but puny abilities, great ambition but little talent.
眼高手低, 志大才疏。
- 4、The verses are energetic and rhythmic contrasting with the slow grandiose melodic rhythm of the choruses.
主曲调部份充满力量和节奏, 与慢而宏伟的和声旋律形成对比。
- 5、We must do away with the grandiose style of work.
我们必须摒弃浮夸的工作作风。
- 6、According to Hellenic myth, general deity? Zeus has a grandiose temple on Olympus.
古希腊神话中, 总神宙斯在奥林匹克山上有一座规模宏大的神庙。
- 7、His grandiose manner impressed those who met him for the first time.
他那种夸大的举止给第一次遇见他的人留下了深刻的印象。
- 8、Because in Lin Yi husband bottom of the heart has a grandiose dream, all these is.
这一切都是因为在林毅夫心底有一个宏大的梦想。
- 9、As the fog vanished, a grandiose landscape unfolded before the tourists.

雾气散去之后,一幅壮丽的景观展现在游客面前.

10、Not one of Kim's grandiose plans has even begun.

金那些华而不实的计划甚至一个都还没有开始实施。

11、In reality, the audience for France's grandiose initiatives has been shrinking fast.

事实上,法国宏伟抱负的拥护者,正在迅速减少.

12、On the square, the commander reviewed the powerful and grandiose guard of honor.

首长在广场上检阅了威武雄壮的仪仗队.

13、The barber made a grandiose declaration.

理发师作了一个夸张的评价(声明).

14、This idea will never amount to anything ; nothing came of his grandiose plans.

这种思想将一事无成.

15、In their wishful calculations , the rulers of Japan have it worked out on a grandiose scale.

日本统治者的如意算盘是打得非常之大的.

16、The grandiose scheme for a journey across the desert came to nothing.

不切实际的穿越沙漠计划已成泡影。

17、Tanglewood Mountain raises its grandiose peaks to the heavens in majestic beauty and tranquility.

宏伟高耸入云的泰高活山脉呈现一片优美和宁静.

18、People are put off by grandiose institutions, rigid timetables and intimidating courses.

庞大的机构,刻板的时间表以及可怕的功课使人望而却步.

以上是简答网为您整理的grandiose怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于grandiose
的用法、grandiose的释义、
grandiose的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/grandiose>

